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Pred n. kongresom KPS

Obveze delovnih kolektivov so najlepši odgovor na klevete 
in najboljša priprava za II. kongres KPS in I. kongres ESJ

Osnovna partijska organizacija 
v Komični tovarni Hrastnik si jo 
zadala nalogo, da do pričetka 

H, kongresa izvrši 3000 prostovoljnih 
delovnih ur

Dne 8. septembra t I. se je v lepo 
okrašenem sindikalnem prostoru 
vršila partijska konferenca.

V uvodnih besedah je tovariš se
kretar celice pozdravil vse navzoče 
in člana Okrojneffa komiteja Trbov
lje tov. Jamnikarja.

Na dnevnem redu Je bil tudi spre
jem najboljših SKOJ-evcev, kateri so 
z delom dokazali, da so vredni, da 
postanejo člani Partije. Lepo števi
lo tovarišev je bilo sprejetih v kan
didaturo KP.

jNato je član Okrajnega komiteja, 
tov. Jamnikar, podal novo sprejetim 
članom in kandidatom kratek refe
rat, v katerem je pojasnil statut 
Partije ter-važnost izpolnjevanja na- 
loe, ki so bile postavljene in spreje
te na V. konsresu KPJ.

Glede na to, da bo 11. novembra 
t 1. II. kongres KPS. je v počasti
tev kongresa partijska organizacija 
sprejela sledeče obveze:

V času pred kongresom bo opra
vila 3000 ur prostovoljnega dela in 
bo k tej akciji pritegnila čim večje 
število ljudskih množic. S temi pro
stovoljnimi urami bo izvršila sledeča 
dela:

1. čiščenje v tovarni in vskladi- 
ščenje vsega še nezavarovanega 
matriala, ki je izven skladišč.

Mladina Kemične tovarne v Hrast
niku je na masovnem sestanku raz
pravljala o delu V. kongresa in so
glasno sprejela resolucijo o nadalj
njem delu KPJ ter v celoti pozdrav
lja spojitev SKOJ-a in LMS. V pred- 
ixripravah za IV. kongres SKOJ-a 
in mladine je mladina Kemične to
varna Hrastnik sprejela poziv tek
movanja mladine Kemične tovarne 
iz Most pri Ljubljani. Obvezali pa 
so se, da bodo v tekmovanju izvedli 
sledeče naloge:

Udeležbo na organizacijskih in 
študijskih sestankih bodo povečali 
za 80—85°/o. Preštudirali bodo iz
črpno program KPJ.

2. Dovršila bo delo na Mladin
skem domu za Savo.

3. Pomagala bo s prostovoljnim 
delom pri graditvi zadružnih domov 
v Praportnem m v Čečah.

4. S prostovoljnim delom bo po
pravila del ceste v Hrastniku, ki je 
v zelo slabem stanju.

5. Dvignila bt> ideološko znanje 
članov Partije, kakor tudi članov 
sindikata na študijskih sestankih.

6. Ob zaključku II. kongresa KPS 
bo celica izvršila ponoven sprejem 
v Partijo vseh onih tovarišev, ki se 
bodo izkazali pri izvrševanju nalog 
v predkomnesnem času.

7. Dvignila bo delovno disciplino 
v tovarni in delala za čimprejšnjo 
doseso letneea plana.

Obveze so vsi navzoči z navdu
šenjem sprejeli in obljubili, da jih 
bodo čimprej dosegli oziroma pre
segli.

Vsem Ustim, ki nas danes kleve
tajo in skušajo razbiti enotnost na
še Partije, bomo z izvedbo sprejetih 
obvez dokazali, da korakamo trdno 
in neomajno, z našim ljubljenim mar
šalom Titom na čelu, v socializem.
Celica KP tovarne kemičnih izdelkov 

Hrastnik

Na prostovoljnem delu, in sicer v 
sami tovarni, pri mladinskem domu 
in zadružnih domovih v Česali in 
Praprotnem bodo opravili 1000 pro
stovoljnih ur.

V kulturno prosvetno delo se bodo 
vključili 00®/» in stremeli za tem, da 
zajamejo vso mladino. Naštudirali 
bodo dve igri, drgnili recitacijsko 
skupino, redno izmenjavali Sten čas, 
poživili dopisništvo in odigrali tr:. 
nogometne tekme ter izvršili dve 
prosti vaji.

V mladinsko organizacijo bodo 
pritegnili najmanj se 10 mladincev, 
ki so še neorganizirani. Dvignili bo
do delovno disciplino, in sicer s lem,

da bodo odpravili vse neupravičene 
izostanke, točno prihajali na delo 
in ne predčasno zapuščali službe. 
Prav tako bodo tudi točno posečali 
sestanke. Obvezujejo se, da bodo skr-

CENTRALNEMU KOMITEJU KPS 
Ljubljano.

Člani osnovne partijske organizaci
je UZP Trbovlje, zbrani na javnem 
partijskem sestanku dne 10. sept. 
1948 pozdravljamo H. kongres KPS. 
V počastitev tega dogodka smo skle
nili napovedati tekmovanje vsem ad
ministrativnim celicam v Sloveniji v 
sledečih točkah:

1. Vsak član in kandidat partije bo 
napravil do pričetka kongresa po 12 
prostovoljnih ur, bodisi pri graditvi 
ceste, Doma kulture ali sečnji lesa.

2. Redno bomo posečali partijski 
študij ter obnovili tudi študij ostalih 
članov sindikatov.

3. Ustanovili bomo kulturno pro
svetno skupino s pevskim in dramat- 
sklm krožkom. Poživili bomo tudi do
pisništvo v naš lokalni časopis »Za
savski udarnik« ln v ostale časopise.

4. Zboljšali bomo delovno disciplino 
in skrbeli za čim večjo štednjo pisar
niškega materiala.

Vse administrativne celice v Slove
niji pozivamo, da sc tekmovanja ude
leže. K temu tekmovanju naj priteg
nejo čim več ostalih članov sindikata. 
S tem bomo dokazali, da je program 
naše partije, sprejet na V. kongresu 
KPJ, program vsega delovnega ljud
stva.

Poročila o tekmovanju naj se poši
ljajo na Rudniški komite Trbovlje, ki 
bo o tem tekmovanju vodil evidenco.

UZP Trbovlje.

beli za red in snago v tovarni sami, 
zlasti pa vsak v svojem oddelku. Te 
naloge, ki so jih sprejeli, hočejo v 
celoti izvršiti in pa prekoračiti.

Aktiv Kemične tovarne Hrastnik

GLAVNEMU ODBORU ESJ
Beograd.

Člani pododbora št. 8 UZP, ki smo 
bili navzoči na javnem partijskem se
stanku osnovne partijske organizaci
je UZP, pozdravljamo X. kongres 
ESJ, želimo mnogo uspeha ter smo si 
zadali za svojo častno nalogo, da se v 
vseh njihovih točkah pridružimo tek
movanju, in sicer: ,

1. Vsak član bo napravil 12 ur pro
stovoljnega dela pri graditvi ceste, 
sečnji lesa, graditvi Doma kulture ter 
pri administrativnem delu.

2. Usposobili bomo v času do kon
gresa 5 pripravnikov za njihovo str<* 
ko in sestavili izpitno komisijo.

3. Redno bomo posečali sindikalne 
študijske sestanke.

4. Skupno z osnovno partijsko or
ganizacijo UZP bomo- sodelovali pri 
ustanovitvi kulturno-prosvetne skupi
ne ter poživitvi dopisništva.

5. Skupno z osnovno partijsko or
ganizacijo bomo zboljšali delovno di- 
sciplino in poskrbeli za čim večjo 
Slednjo pisarniškega materiala.

Pozivamo vse pododbore oziroma 
podružnice administrativnega znača
ja, da se priključijo našemu tekmova
nju. S tem bomo dokazali, da stojimo 
ml člani sindikatov v enotni fronti a 
Partijo.

Pododbor št. 8 UZP j

Mladina Kemične tovarne Hrastnik 
je sprejela poziv na tekmovanje od 

mladine Kemične tovarne Moste



Stran 2. »ZASAVSKI UDARNIK« Štev. 29.

Zaslužni borci za plan so bili sprejeti 
v članstvo partije na javnem 

partijskem sestanku v Cementarni
V četrtek 9. sept. je bil v dvorani 

Cementarne v Trbovljah prvi par
tijski sestanek, ki jc bil stoodstotno 
obiskan od vseh delavcev in name
ščencev tovarne. Dvorana je bila 
primemo okrašena: oder so krasile 
slike Tita in Stalina. Dasiravno je 
bilo delavstvo v svojih običajnih de
lovnih oblekah, si videl na prvi po
gled svečano razpoloženje. Oči vseh 
prisotnih so bile polne pričakovanja: 
prvič se bo vršil javni partijski se
stanek, skupni sestanek partijcev In 
nepartijske mase. Prvič bodo de
lavci kolektiva lahko javno odločali 
o sprejemu svojih tovarišev v Par
tijo, kritizirali jasno in odločno njih 
dolo in zadržanje ter zaslužne na
gradili s lem, da jim bodo dali vse 
priznanje za sprejem v Partijo. Iz 
obrazov si videl, da se važnosti tega 
seslanka zavedajo prav vsi in so za
to budno sledili otvoritvenemu go
voru tov. Bartolja, ki je v kratkih 
in jedrnatih besedah tolmačil po
men današnjega sestanka, se do
taknil uspehov in naporov vsega 
kolektiva pri izvajanju plana in ob
enem tudj ostro grajal obnašanje 
tistih nekaj zakrknjenih nergačev v 
tovarni, ki gredo slepo mimo vseh 
pridobitev naše države.

Član okrajnega komiteja lov. Je
senšek je v izbranih besedah orisal 
notranji in zunanji političn-- položaj, 
posebno z ozirom na klevete in na
tolcevanje nekaterili vodilnih oseb
nosti držav ljudske demokracije. 
Točko za točko je z jasnimi dokazi 
ovrgel ter s tem vse neosnovane 
očitke temeljito pobil. Mod drugim 
ja rekel: j>Mi socializem ne uvaža
mo. mi ga gradimo sami. Mi komu
nisti nimamo ničesar skrivati —

ločno se bomo držali govora tov. 
Rankoviča na V. kongresu KPJ — 
Tito, Partija, Ljudstvo. Ker vsi pri
znavamo in izvajamo smernice Par
tije v vsakdanjem življenju, mora
mo vsled tega priznati tudi velike 
zasluge vodstva naše Partije. Ker 
ima Partija jasne cilje pred seboj, 
zato ji v vseh naporih z navduše
njem sledijo vsi jugoslovanski na
rodi tako tudi kolektiv cementarne 
in sploh trboveljski revirji, ki so že 
od nekdaj znani kot najbolj borbeni 
ir: v katere so danes uprte oči vse
ga ostalega delavstva Jugoslavije. 
Čestital je kolektivu k podelitvi jrre- 
hodne zastavice in izrazil željo, da 
ho tudi v bodoče delo tako za plan 
kot politično, kulturno in fizkullur- 
no uspešno.

Po tem govoru jc sekretar celite 
predlagal 2-1 članov kolektiva za 
sprejem v kandidaturo in Partijo in 
so bil; vsi po navzočih brez ugovora 
in soglasno sprejeti.

Ves kolektiv jc nato z navduše
njem sprejel resolucijo CK KPS in 
vladi LRS, v kateri jc obsodil klc- 
’/ctn:ško kampanjo napratn našemu 
partijskemu in državnemu vodstvi: 
in v čast drugega kongresa KPS 
sprejel med drugim sledeče obvezo:

a) Dosegli bodo mesečne plane, 
znižali bodo polno lastno ceno za 
2%, izvršili bodo do kongresa 2000 
udarniških ur. dvignili kulturno pro
svetno delo, zajeli vso neorganizi
rano mladino in jo zgrajevali, or
ganizirali masovni študij po sindi
kalni liniji.

S prepričanjem, da bodo te naloge 
izvršili, je delavstvo oh zaključku 
manifestiralo za Tita in Par P jo.

Rudnik Zagorje na-bol ši delovne ko!ek$ v 
v A skupini ;a mesec avgust

Trbovlje, 16. septembra
V avgustu večina slovenskih rud

nikov ni dosegla plana. Vzrok, da 
■plan r»i dosežen, j c povsod v po
manjkanju delovne sile.

Po rezultatih tekmovanja, katere 
pošiljajo na republiški odbor sindi
kalne podružnice rudarjev, je bilo 
ujfotovljeno, da je bil v avgustu 
najboljši rudnik v A. skupini rudnik 
'Zagorie.

Rudnik Zagorje je dosegel plan 
proizvodnje 100%, neupravičenih iz
ostankov ima 0.6Ve.

Od obratov je zopet najboljši 
obrat Podstrana, ki je plan presegel 
zd 8-69/d. presegel ga je tudi §em- 
ffilk za 4.86% in obrat Kotredež za 
0,69%. Plana ni dosegel edino obrat 
Ritsovec 7.8?/o. Mnogo zaslug za do
sego plana celotnega rudnika imajo 
mladinske številke, ki so sprejele 
poziv na tekmovanje od mladinske 
Številke 162 obrata Kotredež, ki je 
napovedala tekmovanje vsem osta
lim. To tekmovanje je v veliki meri 
dvignilo storilnost vseh drugih šte
vilk.

II. mesto jc dosegel rudnik Trbov- 
Ite, ki je sicer plan presegel za 
!)zw/(’. k™ Pa pni razstrelivu in osta
lin točkah slabše postavke, kar mu 
ie onemogočilo, da bi dosegel prvo 
mesto. Rezultat doseganja planu je 
predvsem v večjem prizadevanju 
delovnega kolektiva. Ugotovljeno 
Rfl je, da bo potrebno v septembru 
podvojiti napore, kor so si rudarji 
zadali nalogo, da nadoknadijo vse 
zaostanke. Neupravičenih izostan
kov ima rudnik Trbovlje 0.69/o.

1 retje mesto je pripadlo rudniku 
Hrastnik, ki ni dosegel plana za 
3,3%. Kljub prostovoljnemu delu v 
Hrastniku plan ni bil dosežen zaradi 
izredno težkih prildlk in pomanjkanja 
delovne sile.

Na četrtem mestu ie rudnik Ve
lenje s 7.48%, in na petem mestu 
rudnik Senovo, ki plana ni dosegel 
zn 13.39/o.

V tekmovanju B skupine je zase
del prvo mesto rudnik Huda jama— 
Laško, ki je mesečni plan proizvod
nje presegel za 2.2%. Ima lepe pri
hranke na materialu . in samo 0.6% 
neopravičenih izostankov. Delovna 
disciplina se jc v avgustu izboljšala 
na p ra m mesecu juliju za 0.5%. Dru
go mesto je pripadlo rudniku Zabu
kovca, ki ie sicer plan presegel za 
6.8%. ima pa slabše postavke v 
ostalih točkah in več neopravičenih 
izostankov. Delovni kolektiv rudni
ka Zabukovca si je s tem, da je plan 
visoko presegel, zagotovil lep od
stotek, kar mu bo koristilo ob za
ključku letošnjega planskega leta. 
Na tretjem mestu je rudnik Pečov
nik. ki pa plana ni dosegel za 1.7%. 
Osnovne težkoče za nedoseganje 
plana so v velikih neprilikah v ja
mi. Neopravičenih izostankov ima 
rudnik Pečovnik 1.5%. Rudnik Liboje 
je na četrtem mestu in mu manjka 
do plana 5.139/o. Na petem mestu pa 
•ie rudnik Kočevje, ki ni izvedel me
sečnega plana proizvodnje za 13%. 
Kljub zboljšanju delovne discipline 
v rudniku Kočevje rti bilo mogoče 
doseči piana zaradi slabih vremen
skih prilik in izredno slabih odkop- 
nih prilik v jami.

V C skupini je pripadlo prvo me
sto rudniku Mežica, ki je plan pre
segel za 0.73%. V rudniku Mežica 
je zelo aktivna mladina, ki je na
povedala tekmovanje vsem ostalim 
mladinskim številkam. Tudi delovna 
disciplina je dobra, saj je samo 0.35 
odstotka neopravičenih izostankov. 
Rudnik Pleše pri Škofljici je dosegel 
drugo mesto, čeravno mu manjka do 
plana 3%. Na tretjem mestu je rud
nik; Črna—Kaolin, ki ni dosegel pta-

Ob sprejetju polletnega plana 0F 
trboveljskega okraja

Trbovlje, 13. septembra.
V. redni plenum Osvobodilne fron

te okraja Trbovlje, kateri je bi! v 
nedeljo 12. septembra, je sprejel no
ve naloge v organizacijski in politič
ni utrditvi frontnih organizacij v 
trboveljskem okraju. Na plenumu so 
se zbrali vsi delegati, razen dele
gatov iz radeškega sektorja. V iz
črpnem referatu ie tovariš Skalili 
Miriko, član okrajnega odbora OP, 
nakazal politično situacijo in pouda
ril, da se zasedanje plenuma vrši 
ravno v dneh. ko širom države de
lovno ljudstvo ostro obsoja kleve
tanje našega državnega vodstva in 
s pospešenim delom pri gradnji so
cializma dokazuje predanost Partiji 
in potrjuje pravilnost socialistične 
graditve pod vodstvom Partije in to
variša Tita. Ostro ie obsodil razdi
ralno delo duhovščine, katera je 
zopet postala aktivnejša v ■ zvezi s 
pričetkom novega šolskega leta. Na
vedel jc primer duhovnika Vodopiv
ca iz Št. Gotarda, ki je izjavil šo
ferju tovornega avtomobila, ko je 
vozil v nedeljo opeko, pa se mu je 
pri tem pokvaril avto, da je prav, 
do se mu je to naredilo, ker vc, da 
se ob nedeljah ne sme delati. Člani 
plenuma so ob tei priliki izjavili, da 
se takim duhovnikom, ki ne vidiio in 
nočejo videti pravega pomena iz
gradnje socializma, ne more zaupati 
vzgoja mladine. V diskusiji so se 
diskutanti pridružili izvajanju pred
govornika tovariša Skalina. Tovariš 
l.udoviko. rudar iz Zagorja, ki dela 
žc preko 30 let v jami, je poudaril, 
da dajemo najlepši odgovor na vse 
klevete z novimi obvezami, katere 
bomo tudi izvršili. Predlagal ;ie, da 
se pošlje CK KPJ resolucijo, kar so 
vsi z odobravanjem sprejeli. Iz vrst 
članov plenuma je bila izvoljena 
komisija, ki je sestavila resolucijo. 
Ostali so diskutirali o odkupp krom
pirja, o prostovoljnem delu, da je 
treba delo bobe organizirati, ker je 
liudstvo pripravljeno delati, jc pa 
organizacija in priprava zelo slaba, 
kar velja posebno za Trbovlje. Se
kretarka AFŽ, tovarišica Rojniik An
gela« je govorila o pripravah za 
volitve APŽ in o važnosti sodelo
vanja vseh frontnih organizacij. V 
nadaljnjem referatu ie organizacij
ski sekretar, tovariš Bečko Stane, 
nakazal osnovne pomanjkljivosti 
frontnih odborov in naglasil, da OP 
v trboveljskem okraju ni v celoti iz
vršila svoje naloge pri utrditvi 
frontnih odborov in se je premalo 
trudila, da bi zajela v članstvo OP 
še vse tiste, ki to zaslužijo. V cilju, 
ds se fronta organizacijsko in poli
tično še bolj utrdi, se postavlja v 
polletnem planu sledeče naloge: 
Dvigniti kulturni nivo in ideološko 
zgradnjo slehernega frontovca. V ta 
namen se bodo vršili pri okrajnem 
odboru OF tečaji za sekretarje in 
predsednike vseh frontnih odborov. 
Študij dela V. kongresa KPJ pa se 
bo razširil tudi na frontne odbore. 
Fronta bo nudila vso pomoč pri akci
jah gospodarskega značaja. Kot 
glavna naloga, ki je zajeta v planu, 
je dvig članstva OF. Do sedaj je za
jetih 87?/o vseh volilnih upravičen
cev. V predelih Dole pri Litiji, Dol 
pri I Irnstniku, Turje Marno, Radeče 
in Gabersiko postavlja plan, da se 
dvigne članstvo za 10%, v ostalih 
odborih fronte pa za 5%. Do 1. ok
tobra se bo izvedla reorganizacija 
odborov, kjer je to potrebno. V pla
nu jc postavljeno vprašanje delov
ne sile v naši industriji, katera jc

na za 159/«. Glavni vzrok nedosega
nja pfana jc pomanjkanje delovne 
sile. Rudnik Idrija, iki je na četrtem 
mestu, pa ie visoko pod planom in 
to 35119/0. Težkoče v rudniku Idrija 
so se pojavljale v primanjkovanju 
električnega toka Delovna discipli
na je na višini, saj je samo 0.10% 
»opravičenih izostankov.

potrebna za izvrševanje planskih 
nalog. VprašnnJe preskrbe industrij
skih središč je važna in odgovorna 
naloga fronte. Na osnovi plana ok; < - 
ja bodo izdelali mestni sekretariat: 
svoje plane do 15. septembra, ostat 
vaški odbori pa s pomočjo okrajnih 
aktivistov. Narejen je plan za grac- 
njo zadružnih domov, v katerem je 
tudi načrt za leto 1949. Socialni 
fond lx> zvišan, in sicer prispevki in 
članstvo do konca leta za 20%. Se
daj je od vsega članstva OF 38'Vo 
članov, ki so redni podporniki so
cialnega fonda.

V diskusiji je plenum predlagal 
razne spremembe, katere so vnesli 
v plan. Plenum je sprejel plan z odo
bravanjem in ob zaključku sprejel v 
počastitev 11. kongresa KPS sledeče 
obveze: do 1. novembra bo zvišal 
članstvo, tako kitk or predvideva 
plan za 10 in za 5%.

Članarino bodo dvignili zn 509/o, 
jo točno pobirali in pravočasno do
stavljali okrajnemu odboru OF. Do 
1. decembra bodo dvignili članstvo 
socialnega fonda za 509/o, prav ta
ko tudi prispevke. Povsod, kjer se 
grade zadružni domovi, bodo uvedli 
delovne brigade in brigadni način 
dela. Do 20. septembra bodo sesta
vili plan o študiju frontnih odborov. 
Da se poživi dopisništvo, se določi 
v vsakem frontnem odboru po cn 
član, ki bo za to odgovoren. Dvignili 
bodo do konca leta število naročni
kov na lokalni list »Zasavski udar
nik« za 1500 ter tudi na ostalo ča
sopisje. Ob zaključku so bile posla
ne resolucije CK KPJ in 1Q OF 
Ljubljana, katere so bile sprejete z 
velikim odobravanjem in vzklika
njem CK in tovariš.« Titu.

Piioisirska brigada 
se je vrnčia — usteča
Ker so zdravilne rastline eno iz

med sredstev, z« katere dobimo de
vize, jc Okrajni pionirski štab Tr
bovlje in Okrajni pionirski štab 
Poljčane, na pobudo Glavnega od
bora LMS, formiral skupno pionirsko 
delovno brigado, za nabiranje zdra
vilnih zelišč. Ko so bile končane vse 
priprave, organizirani četni in čred
ni voditelji, je končno dne 6. avg. 
1948 brigada krenila na svoje delov- 
no mesto, v Gradac v Belo krajino.

Za pionirje je bilo brigadno življe
nje cisto novo. Tudi štab brigade se 
111 takoj .znašel in zato jc brigada 
krenila na delo šele 4. dan, ko je 
prišla v Gradac. Pionirji so bili v za
četku skrajno nedisciplinirani, a so 
so kmalu privadil] brigadne d.iscipli- 
no. Norma jo bila postavljena prvi 
dan dola brigade na 6. kg orezovega 
listja na posameznega brigadirja. Ze 
takoj se je videlo, da bo brigada 
udarna, saj so brigadirji nabrali na 
dan tudi do lOkg. potem pa, ko je 
bila norma zvišana na 15 kg dnevno* 
so nabrali povprečno 23 kg. Posa
mezni pionirji so presegli normo za 
80—120 odstotkov. Kot najboljši bri
gadir trboveljske čete je bil'tovariš 
Kolšek Rajko, ki si je. priboril na
slov udarnika. Prav tako je bila zelo 
dobra sestra tov. Kolšek Rajkota, tov. 
Kolšek Darinka, ki je prav tako kot 
njen brat postala udarnica.

Najlepši dan za brigadirje pa je 
bil 22.^ avg. 1948, ko jc bila brigada 
proglašena za udarno. Vesela pesem 
mladih grl se je .razlegala, šc pozno 
v noč. Pionirji so s podvojeno močjo 
nabirali zelišča, a bilo je že prepozno, 
ker se jc že bližal dan odhoda, ker 
se bo kmalu začela šola.

Brigada se je vrnila domov enkrat 
udarna jn enkrat pohvaljena. Sedaj 
pa, ko se bo začela šola, bodo bri
gadirji I. Pohorske pionirske brigade 
vložili vse svoje sile v to, da se bodo 
pridno učili in tako izpolnili obljubo, 
ki so jo <la'li tov. Titu: »Učili se bomo, 
da bomo kmalu postali strokovn jaki, 
da lromo dvignil; našo domovino

Okrajni pionirski štab Trbovlje
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Pripravljajmo s« na volitve AFŽS
Antifašistična fronta žena, ki ]e 

nastala v borbi, je v času borbe 
častno izvršila svojo nalogo. Nič 
manj važna ni danes v borbi za 
[dan, za izgradnji) socializma v 
naši državi. Njene najvažnejše na
loge so danes: vzgajali in usposab
ljati žene za sodelovanje na vseh 
področjih gos [radarske, kuti urne in 
politične dejavnosti ter s tem reali- 
zirati v ustavi zajamčeno enako
pravnost žena, vsestransko poma
gati ženi-materi, ženi-delavki. Isto
časno, ko naša ženska organizacija 
združuje žene v delu za izvrševanje 
teh nalog, pa jih povezuje tudi z 
vsemi ženami demokratičnih dežel, 
z vsemi naprednimi ženami, po im
perializmu še zasužnjenih narodov 
in jih tako povezuje v močan bra
nik miru, demokracije in boljše bo
dočnosti vsega delovnega človeštva. 
S tem svojim delom hoče doseči 
končni cilj: izgradnjo socializma — 
to je srečne bodočnosti svojih otrok 
in vseh kasnejših rodov dokončno 
uničenje vsakega izkoriščanja člove
ka po človeku.

Čim hitrejši uspeli našega dela 
pa moremo doseči le ob najširši mo
bilizaciji in aktivizaciji žena. Ali 
nam je doslej uspelo, da smo pri
tegnile v naše vrste sleherno ženo 
na vasi, sleherno ženo v industrij
skih centrih in mestih? Odkrilo pri
znajmo: ne! Nismo posvečale do
volj pozornosti vsem onim ženam, 
katerim vloga žene v demokratični 
državi še ni povsem jasna. ženam, 
ki jih še utesnjujejo posledice vzgo
je in položaja žene v preteklosti, 
kar se odraža v podcenjevanju last
nih sposobnosti in nezainteresirano
sti nad današnjim razvojem, neza
interesiranosti pri reševanju vseh 
gospodarskih, političnih in kultur
nih vprašanj. Naše organizacijske 
oblike niso bile dovolj gibčne, do
volj Idizu našim ženam; ponekod 
odbori At'Z sploh niso biti postav
ljeni, ponekod niso bili kos svojim 
nalogam, ker so delali preveč oko
stenelo, bili premalo povezani z že
nami ali j/a so z nepravilnimi od- 
nosi in prijetni žene Celo odvračali 
od naših vrst.

Predpogoj za uspešno delo pa je

trdna organizacija in pravilen se
stav odborov. V naših odborih mo
rajo biti tovarišice, ki bodo pravil
no pristopale k vsaki ženi, ji znale 
pravilno tolmačiti pomen in naloge 
naše organizacije, ukrepe ljudske 
oblasti, jih pravilno vzgajale, dvi
gale njihovo samozavest, jih iztr
gale izpod vplivov nasprotnika s 
prepričevanjem in dvigom njihove 
kulturno prosvetne ravni.

l)a izboljšamo našo organizacijo, 
bomo /x) sklepu CO AFZ pristopile 
k prav za prav prvim volitvam na
ših odborov po osvoboditvi, V pred
pripravah za volitve, ki tmto v času 
od 15. oktobra do 15. novembra, se
znanimo vse žene z našim delom, 
pojdimo meti nje, sc, z njimi poraz- 
govorimo, tako da bo sleherna žena 
začutila, da je njeno mesto v naši 
organizaciji, da bo začutila, da je 
ona del te skupnosti, del te velike 
družine vseh jugoslovanskih žena in 
naprednih žena vsega sveta. Od nas 
aktivistk je otivisen uspeli volitev, 
mobilizacija in aktivizacija žena. Če 
bomo pravilno pristopile k delu. če 
bomo potrpežljivo in jasno razložile 
ženam vse, česar ne razumejo, vse, 
kar je potrebno ženi v demokratični 
državi, potem bomo pritegnile sle
herno ženo, zakaj ni je žene, ki ne 
bi želela lepšh dni sebi in svojim 
otrokom, ki ne bi želela mirnega 
življenja brez vsake nevarnosti nove 
vojne. To pa je naš končni cilj, konč
ni cilj naše organizacije, naše Ljud
ske fronte in vsega delovnega člo
veštva.

Prav gotovo nas na poli do lega 
cilja čakajo še velike težave in težka 
borba. Urez žrtev ni zmage! Toda, 
kdo ni pripravljen žrtvovati, podvo
jiti svojih sil za to, da bo čimprej 
dosegel blagostanje? Vsakdo, ki želi 
poštenim polom, z delom svojih rok 
in ne na račun in z izkoriščanjem 
sočloveka, lo doseči. Mi bomo to do
segli, zato nam je porok modro vod
stvo naše Komunistične partije z 
maršalom Titom na čelu, vodstvo 
Partije, ki je ostala zvesta svojemu 
ljudstvu, ga vodila od zmage do 
zmage na bojnih poljih in ga bo 
privedla do končne zmage — v so
cializem.

Koliko smo že izvršili prostovoljnih 
obvez za zgraditev ceste v Trbovljah

Tako in podobno sc sprašujejo 
naši aktivisti OF, funkcionarji sin
dikatov ter ostali zavedni državljani, 
ki ljubijo svojo domovino, ki želijo, 
da i)i bil kraj, kjer prebivajo, lepo 
urejen, brez prahu v lepem vremenu 
in brez blata, kadar dežuje.

Lepo število udeležencev pri pro
stovoljnem delu dokazuje, da sc bo 
cesta dovršila, toda z zakasnitvijo, 
ker se mnogi še ne zavedajo, da so 
si zadali obveze, katerih pa do da
nes žal ne izpolnjujejo ter niso še 
napravili nikjer niti ene prostovolj
ne ure za skupno korist ljudstva.

Izgloda, da so še vedno med nami 
ljudje, ki jim polet novih borcev 
za dosego plana ne gre v račun in

se bojijo časa, ko jim bodo enkrat 
za vselej odklenkali časi, živeti na 
račun tujega dela ter nadaljevati 
borbo vsepovsod, kjer koli bi lahko 
škodovali napredku našega gospo
darstva. ki ga ljudstvo gradi in 
ustvarja z lastnimi rokami.

Vse lo dokazuje, da si še danes 
nekateri ni slekel suknjiča — stare 
miselnosti ter upa, da bo nastalo 
blagostanje v naši državi z,golj od 
filozofiranja ali pa iz neutemljene 
kritike, katero uporabljajo kol sred
stvo za razkrajanje ljudskih mno
žic, kar pa se jim seveda ne posreči.

Obžalovanja vredno je. gleuatj ti
ste ljudi, ki dan za dnem zaprav
ljajo dragoceni čas s hazardnim

Prostovoljno delo na cesti v Trbovljah

kvartopirjenjern v koloniji Tereziji 
kjer stojijo v vrsti ter čakajo, kdaj 
se bo izpraznilo mesto oskubljenega 
tovariša, da ga zasede drugi, ki čuti 
še nekaj cvenka v žepu — (ločim si 
drugi tovariši prizadevajo, da bi 
čimprej izpolnili obveze, ki sp jih 
dali ljudstvu. Partiji in maršalu Titu.

Vse to priča o neresnih ljudeh, ki 
s svojim malomarnim odnosom ško
dujejo sebi in državi ter je pripo
ročati vsem dobrim državljanom, 
da vzgojno vplivajo na one, ki so 
sicer pošteni v svojem srcu, ki pa 
s svojo nevednostjo v slabi družbi 
— radi potrjujejo ljudem, ki jih na

ta pota navajajo s popolnoma dolo
čenim ciljem — odtegniti jih od 
prostovoljnega dela.

Do sedaj so sc pri delu na cesti 
najbolje izkazali tov, Kovačičeva, 
Skolclovn, Zalctclova iz Zasave, Pcr- 
perjeva, Pevčeva in lov. predsednik 
MI.O Zupančič, ki je že napravil 
preko 50 prostovoljnih ur vkljub 
ogromni zaposlitvi v javnem delo
vanju. Procenlualno so se udeležili 
prostovoljnega dela najbolje 0. teren 
in uslužbenci MLO ter uslužbenci 
OLO Trbovlje.

Omenjeni zaslužijo pohvalo in pri
znanja vredno posnemanje. R.I.

Gta®va II. osnovia® mlv v Trbovljah

Obnovljena šola v Trbovljah

II. osnovna šola v Trbovljah je bilo 
že dolgo potrebna temeljite obnove. 
Ta potreba se je izkazala še posebno 
po močnih poškodbah, ki jih je šola 
utrpela ob prilik; bombardiranja biv
šega Društvenega doma med okupa
cijo. Takoj po okupaciji so bila izvr
šena najnujnejša popravila, ki so 
omogočila, da se je lahko pričel v 
njej pouk, že tedaj pa je bilo jasno, 
da bo treba pristopiti k temeljitejši 
obnovitvi celotnega poslopja.

Vsota, ki je bila določena po planu 
v letošnjem letu je bila daloko pre
majhna za obnovo cele stavbe, zato 
se je odločil MLO Trbovlje, da pri
skoči vodstvu šole s svojimi sredstvi 
na pomoč. S celotno vsoto je bila iz
vršena popolna obnova pročelja, za- 
žlobitev in izmenjava tal v osmih 
učilnicah Vse sobe in hodniki so bili 
preslikani. Izvršena je bila vzidita na
peljava električnega vodo, v zbornico 
in pisarno pa je bil napeljan prepo
trebni vodovod. Na hodnikih so bila 
nameščena dvojna krilna vrata, ki 
preprečujejo prepih. V straniščih so 
bile nameščene manjkajoče školjke.

Zakaj je treba, da člani 
sindikata redna 

plačujejo članarino
Ena izmed osnovnih dolžnosti novih 

članov je, da imajo poravnano sindi
kalno članarino. Kaj nam nudi sindi
kalna organizacija, je že v največji 
meri znano, vendar je potrebno, da se 
poudari eno, da ima sleherni član sin
dikata pravico pritožbe, ako se mu 
stori krivica, delavci Se pošiljajo na 
redni letni dopust, poleg tega se iz 
članarine daje podpora tistim, ki so 
6 tednov bolni in imajo majhne bol
niške dnine.

Poleg teh ugodnosti se vzgaja naš 
delovni kader v tečajih, ki so orga
nizirani pri CO ESJ in CO ESS,

Iz teli tečajev pridejo sindikalni 
funkcionarji, ki so vzgojeni v marksi- 
stičnem-leninističnem duhu, ki ga po
zneje razširjajo po svojem terenu.

Vse napake, ki se dogajajo na te
renu, bi se dale odpraviti, ako bi se 
člani zavedali, da. je njih osnovna in 
prva organizacija na obratu, kjer de
lajo.

Na žalost pa je mnogo primerov, ko 
delavci niti ne poznajo svojih fttnk-

poleg tega pa so bila izvršena še dru
ga manjša dela.

Zaradi dvojne razsvetljave je bilo 
treba zazidati 12 oken, ki so motila 
otrokom pogled na šolske table. Da 
pa se izpoinj zazidana površina na 
pročelju, je bil nanj nameščen naziv 
šole, pod njim pa Cankarjev citat: 
»Vi, ki imate v srcu mladost in v pe
sti moč, Vi glejte! — Ob Vaših ple
čih bo slonelo življenje!«

Posebnost na šoli bo tudi to, da bo 
med glavna krilna vrata vzidana spo
minska plošča, v katero bodo vklesani 
zgodovinski podatki o nastanku in 
razvoju 11. osnovne šole v Trbovljah.

Da je bilo mogoče izvršiti vsa ta 
dela je brez dvoma zasluga naše. ob
lasti, ki se neprestano trudi in vlaga 
vse napore, da se čimpreje zacelijo 
rune. zadane v okupaciji in da bo na
ša mladina obiskovala šole, dostojne 
za čas v katerem živimo. Trboveljski 
MLO s tov. Zupančičem na čelu jc v 
tem primeru |>okuzul popolno razume
vanje za šolske in vzgojne potrebe 
naše doline.

cionarjcv na obratu ali Pa si mislijo, 
Ja je dolžnost funkcionarjev, da pri
dejo k njim, ako se jint zgodi kakršna 
koli krivica. Vento, da bi bilo nujno 
potrebno, da se ve za slehernega čla
na. v kakšnem stanju živi, vendar še 
danes ni toliko zavesti v funkcionar
jih, po drugi strani pa so preobreme* 
njeni, ostali pa, ki bi lahko sodelovali, 
kritizirajo zahrbtno napake funkcio
narjev, namesto da bi prijeli za delo.

Ena takšnih napak se je dogodila 
eri zadnjem smrtnem primeru Zupana 
Hinka na Zapadnem obratu, ki je si- 
cr plačal članarino za 7 mesecev, 

vendar pa za zadnje 4 mesece ni mo
gel plačati zaradi brezposelnosti. Zato 
nima članske pravice sindikata. Prav 
zato je potrebno, da sleherni član od
nosno delavec poravna sindikalno čla
narino, potem se lahko zanima za delo 
organizacije.

Kljub temu je upravni odbor skupno 
z upravo sklenil, da se da Zupanovi 
hčerki 5000 din, kar je popolnoma pra
vilno, ker je hčerka brez vsakih sred
stev. Zato naj bo v bodoče parola 
slehernega delavca: Le kdor skupno
sti daje, bo od nje tudi prejemal.

Žibret Elito.
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Fizkultura in šport
Otvoritev planinske postojanke 

na Ktumu (I2I9 m)
V nedeljo dne 5. septembra 1948 je 

planinsko društvo Trbovlje otvorilo v 
svojem okolišu drugo svojo planinsko 
postojanko, ki naj bi služila v oddih 
in okrepitev našemil delovnemu člo
veku.

Vkljub zelo neugodnemu vremenu 
se je zbrala velika množica delavcev- 
planincev in prijateljev planin poleg 
raznih deputacij na Kumu, ki je pri
sostvovala slavnostni otvoritvi te nove 
postojanke. Tovariš Slavo Šentjurc, 
predsednik planinskega društva v Tr
bovljah, ki je ©tvoril tudi prvo pla
ninsko zavetišče na Mrzlici, je v krat
kih in jedrnatih besedah orisal potek 
in delo pri tej novi postojanki na Ku
mu. Iz njegovega otvoritveno-pozd rav
nega govora je razvidno, da je zadala 
odboru ta postojanka še mnogo večje 
težkoče, nego so bile prvotno pred
videne. Planinska postojanka na Kumu 
ima izredno važnost za našega de
lovnega človeka, vsled tega je bila 
dolžnost vseh faktorjev, da se zavza
mejo za to, da bo ta postojanka dode
ljena tudi obče ljudski upravi, to je 
splošnosti.

Društvo je takoj začelo z delom. 
Nabavilo je potrebni material za pre
kritje strehe, z udarniško-prostovolj- 
nimi deli očistilo vse prostore razne 
navlake in nesnage, očistilo in popra
vilo vse vodnjake itd. Čez zimo se je 
društvo moralo zadovoljiti s temi deli. 
Streho so morali prekriti samo z de
skami, ker salonita vkljub vsem mo
gočim prošnjam — tudi preko Hrvat- 
skega planinskega društva in Ministar- 
stva L. P. Hrvatske —- ni bilo mogoče

dobiti. Zasilno je bilo urejeno tudi ne
kaj ležišč. Ker pa ni bilo stalnega člo
veka, ki bi stavbe upravljal, ni teh 
ležišč menda niliče uporabljal.

V letošnjem letu se je pričelo z zbi
ranjem materiala za nadaljnje obnav
ljanje. Dobili so kredit 20.000 dinarjev 
za investicije od Planinske zveze Slo
venije, kar je pa vsekakor premalo. 
Društvo si je pomagalo, kakor je ve
delo in znalo. Okrajni ljudski odbor 
Trbovlje je v svojem petletnem pro
računu predvidel precejšen znesek za 
Kum in bo društvo zaprosilo za po
trebne avanse na račun predvidenega 
proračunskega zneska.

Da je bila možna današnja otvori
tev, gre pa posebna zahvala našim 
nesebičnim prostovoljnim delavcem, 
rokodelcem in članom odbora, ki so 
vložili ves svoj trud v to delo, zave
dajoč se, da le z delom za splošnost 
pravilno razumevajo današnjo dobo za 
izgradnjo socializma.

Končno je pa še — po predaji klju
čev oskrbniku nove postojanke, ki bo 
stalno oskrbovana — tovariš predsed
nik podal zaobljubo v imenu vseh Za
savskih planincev, da bodo še v tej 
petletki zgradili na Kumu lep planin
ski dom, odkoder se bo videla vsa na
ša ponosna, s krvjo prepojena sloven
ska zemlja. S tem bodo ustvarjeni za 
našega delovnega človeka pogoji, da 
bo lahko ves svoj prosti čas koristno 
izrabil in v svežem zraku in v naravi 
s tega vrha spoznaval krasote slo
venske zemlje, dolin, holmov in veli
čanstvo naših daljnih planin. K. A.

Več Slzkulturnlh objektov — je parola 
naše petletke

Z zgraditvijo novih stadionov nam 
bo omogočeno vzgojiti nov kader 
fizk ul turni kov. Tega so se zavedali 
tudi fizikultumiki — mladina in ru
darji iz Loke - Kisovca ter prav po
šteno poprijeli pri gradnji fizkultur- 
nega stadiona v Kisovcu.

Prav posebno se je razživelo delo 
v mesecu avgustu. Ze od štirih zju
traj si lahko slišal glasove mladih in 
starejših prostovoljcev, ki so dova
žali gramoz, drugi zopet izravnavali 
zemljo in opravljali razna druga de- 
»a. Niso pa vsi razumeli potrebo iz
graditve stadiona, le 150 jih je, ki so 
od skupnega prebivalstva razumeli 
obvezo prostovoljnega dela. Vseh 
ur, ki so bile izvršene prostovoljno 
jc 1345. Pri delu ic opaziti viden na
predek; samo v msecu avgustu je 
bilo nasutega gramoza preko 500 m3 
in 50 m3 zemlje. PoložiH so 100 me
trov tira in 100 m zahvalnih cevi ter 
prepeljali 40 vozičkov gline. Najbolj 
so se izkazali pri delu tov.: Javoršek

Ferdo, Herman Ivan, Gorišek Franc, 
Drnovšek Vilma. Scušek Viko, Za
krajšek Olga, Medija Rado, Kalšek 
Anton, Lapuh Tone. Dobro so se iz
kazali tudi mladinci Gostiša Konrad, 
Rožanc Nesti in Vozelj Leopold, ki 
so v mesecu avgustu naredili po 50 
prostovoljnih ur. Pohvalo za vestno 
delo zaslužijo še sledeči: Gostiša 
Ladislav,Jerman Polde. Javornik Vi
da, Ramšak Ivan, Krznar Janez, Kos 
Jože, Prosenc Tine, Javoršek Ro
man. Hudamalj Emil, Pistotnik An
drej. Pri vsem dosedanjem delu je 
bilo opaziti organizacijske pomanjk
ljivosti, ker so premalo poudarjali 
važnost prostovoljnega dela. Potreb
no bi bilo da se sestanejo zastopniki 
množičnih organizacij in izvršijo 
pregled poteka graditve. Fizkultumi 
stadion bo mesto za vzgojo novih 
kadrov. Pred mladince in mladinke 
se postavlja naloga, do pošteno po
primejo. da bo stadion do jeseni 
gotov.

Nedeljski nogomet
Moštvo Rudarja I. lige Je v nedeljo 

12. septembra imelo prosti termin in 
ni bila odigrana nobena tekma. Moštvo 
SFD Proletarca pa je moralo na dolgo 
pot v Gorico, kjer je odigralo pokalno 
nogometno tekmo z. ED Gorico. To pot 
je Proletarec zelo slabo igral, kar pa 
je opravičiti grobi igri Gorice, da je 
sedaj več igralcev Proletarca, ki so 
blezirani. Tekma se je končala v korist 
FD Gorice z rezultatom 5:2, polčas 3:1. 
S tem jc moštvo Proletarca izpadlo 
iz nadaljnjega tekmovanja za pokal 
FLRJ.

V tekmovanju zasavske skupine je 
I. moštvo trboveljskega Rudarja od
igralo v Dobovi prvenstveno nogo

metno tekmo z FD Dobovo in doseglo 
nerešen rezultat 2:2.

V Zagorju pa so bile na sporedu kar 
tri tekme in to trboveljski pionirji so 
igrali pokalno tekmo za pokal Pepe 
Zornada. Igra najtnlajših je bila zelo 
zanimiva, rezultat 1:1. V podaljšku se 
rezultat ni spremenil, zato je odločal 
žreb. Sreča je bila naklonjena pionir
jem Proletarca, ki so se na ta način 
kvalificirali za nadaljnje tekmovanje. 
Kot drugo tekmo jc igralo moštvo Pro
letarca (jnniorji) proti juniorjem Kladi- 
varja. Zmagali so juniorji Proletarca 
s 4:2. V tretji tekmi za prvenstvo za
savske skupine Proletarec : FD Krško 
rezultat tekme je bil neodločen 1:1.

Ali že veste kaj je novega
da sc nekateri obiskovalci knjižnic 
v Trbovljah drže načela: »Dobra 
knjiga ti je najboljši prijatelj« in 
da knjig kar po več mesecev ne 
vrnejo knjižnicam.

da v Trbovljah prav malo skrbijo, 
da bi izkoristili kredite, ki so nakazani 
za zidavo »Doma kulture in prosvete«; 
skoraj verjetno krediti ne bodo izrab
ljeni, ker gre zidava in priprava s 
polževo brzino;

da bodo na mestu, kjer se gradi 
»Dom kulture in prosvete« vzidali 
spominsko ploščo; Tukaj se je pričel 
pred 100 leti graditi »Dom kulture in 
prosvete«. Ker kakor so izgiedi, bo 
dom šele čez 100 let gotov.

da se jc miting pri Zidarju končal z 
nezaželjeno kopeljo v apnu;

da imajo v Bcvškem novo pridobi
tev, dvorili so namreč lično kapelico, 
pa do sedaj še til bilo objavljeno — 
zopet opomin za klerikalno reakcijo, 
ki tako vpije, kako se jih preganja;

da odkar ni tovariša P. na okraju. 
Zasavski udarnik ne najde poti do 
bralcev pravočasno: 

da se člani sindikata na vzhodnem 
obratu pritožujejo, da ne dobijo pravo
časno Zasavskega udarnika — kje jc 
vzrok?;

da v Vrhovem zato ne čitajo Zasav
skega udarnika, ker ga KOOF kratko 
malo pošlje nazaj z odgovorom »Ne 
sprejmemo«;

da ekonom elektrarniške kuhinje ze
lo slabo vrši svoje poste, po enem ted
nu, ko so razdeljene karte ugotavlja, 
da nima dovolj živilskih nakaznic ter 
hoče, da mu prodajalka izdaja meso 
brez kart. Tovarišica mu je odgovorila, 
da si mora preskrbeti potrdila. Pa pra
vi, da mu je vse eno ali dobi meso 
ali ne, ker je še boljše če mesa ne 
dobi, mu ga vsaj ne bo treba nositi. 
Abonenti menze elektrarne — zakaj je 
pri vas slaba prehrana—.

da se v Trbovljah vrši risarski tečaj, 
katerga obiskujejo skupaj trije do štirje 
tečajniki. Trajal bo eno leto hi se vrši 
trikrat na teden po tri ure. Za vsako

uro dobijo predavatelji 70—80 dinarjev. 
Ce se to izračuna, nese lepo vsoto me
sečno. Kdo bo torej kril stroške? — Ali 
ne mislite, da je tukaj potrebno več 
aktivizacije za posečanjc tečaja, ko tako 
rabimo nove kadre?

da V Trbovljah še dolgo ne bomo pri
šli do udobne nove ceste, ker se skoraj 
vsi izmikajo prostovoljnemu delu —zelo 
lepo pa se je sprehajati in občudovali 
tiste, ki delajo.

DOMAČE VESTI
Od 1. do 11. septembra so se po

ročili sledeči:
Trbovlje:

Vezovišck Frane, nameščenec, z 
Drnovšek Ljudmilo, nameščenko; ju- 
tršek Janez, nameščenec, z Vene 
ložefo, delavko; Hančič Franc, ru
dar. z vdovo Jemšek roj. Trotovšck 
Gizclo; Sotlar Aioiz, delavec, z Le
vec Veroniko, nameščenko; Goričan 
Anatolij, kand. inž. agronom, s Cest
nik Marijo, nameščenko.

Hrastnik:
Medved Henrik z Ajdič Magdale

no, Smodič Julijan s Krhlaniko Ano 
Rošker Rudolf z Volaj Marijo, jek
lar Ivan z Volaj Justino.

RAZPIS
KOLESARSKIH DIRK V ZAGORJU 

OB SAVI
Kolesarska sekcija SFD Proletarca 

v Zagorju razpisuje meddruštvene ko
lesarske dirke v nedeljo 26. sept. 1948. 
Proga bo vodila iz Zagorja skozi Iz
lake—Trojane—Krašnja in obratno v 
dolžini 60 km.

Za turistična kolesa bo pa proga iz 
Zagorja do Mlinš in obratno v dolžini 
30 km.

Vsako društvo laliko prijavi poljub
no število tekmovalcev na naslov SED 
Proletarec, Zagorje. Prijave je treba 
poslati do 22. sept. t. I. Tekmi bosta 
dopoldne in bodo prejeli v vsaki sku
pini prvi trije lepe nagrade.

In dobili so ziastuženo plačilo
Dne 9. sept. 1948 se je zagovarjal 

pred okrajnim sodiščem v Trbovljah 
Celestina Maks, posestnik in lesni tr
govec, zaradi kaznivega dejanja po 
zakonu o nedovoljeni trgovini, špeku
laciji in gospodarski sabotaži in za
kona o davkih.

Celestina Maks je bil obtožen, da je 
v letu 1947 in 1948 kot lesni trgovec 
zatajil skupno 1,419.760 din opravlje
nega prometa z namenom, da se iz
ogne plačilu davka na promet proiz
vodov v iznosu 186.076.78 din, da ni 
v svojem poročilu z dne 17. 5. 1948 
okrajni poslovni zvezi v Trbovljah 
prijavil 57.790 kub. m tesanega lesa, 
34.461 kub. m hlodovine in 45 kub. m' 
drv, kar je bil kot proizvajalec in ku- 
pcvalec dolžan storiti, ter na ta na
čin odtegnil znatne količine lesa plan
skemu odkupu lesnega oddelka okraj
ne poslovne zveze v Trbovljah.

Značilno za Celestino je to, da se je 
kot lesni trgovec iz Sopote, KLO Do
le pri Litiji, okraj Trbovlje, vključil 
kot nakupovalec okrajne poslovne 
zveze v Trbovljah, poleg svoje službe 
pa je še kupoval les v imenu poslovne 
zveze na svoje ime in ga prodajal raz

nim podjetjem v svojem imenu. Na ta 
način je oškodovat državno blagajno 
za zgoraj navedene zneske utaje 
davka.

Za vsa dejanja špekulacije in utaje 
davka ga je okrajno ljudsko sodišče v 
Trbovljah kaznovalo na 4 leta odvze
ma prostosti s prisilnim delom in po
polno zaplembo premoženja, to je po
sestva in žage v skupni vrednosti 
500.000 din ter na izgubo državljan- 
skili pravic za dobo treh leL

Isti dan se je zagovarjal tudi Bar- 
lič Andrej, posestnik in rudarski upo
kojenec iz Beršlcnovca pri Zagorju 
zaradi razširjanja neresničnih vesti o 
razmerah v Jugoslaviji, katere je do
bival od reakcionarnega duhovnika 
Torkcrja iz Izlak pri Zagorju, da bo 
naša oblast kmalu propadla, da pri
dejo čez 80 dni Angleži, ki bodo vzeli 
oblast v svoje roke. Razširjal je tudi, 
da jc bil maršal Tito ubit in več dru
gih neresničnih vesti.

Okrajno sodišče v Trbovljah ga je 
na podlagi širjenja neresničnih vesti 
obsodilo na 9 mesecev zapora s pri
silnim delom.
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